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Protokół nr 7/2019
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 24 czerwca 2019 r.

Posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło
w sali obrad (229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowych;

2) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

3) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
4) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
5) Klaudiusz Widera – pracownik biura prawnego ds. prawno-administracyjnych;
6) Maciej Barć – kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej;
7) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
8) Daniel Bul – kierownik Wydziału Zamówień Publicznych;
9) Joanna Koziarska-Kiziak – prezes Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego

Sp. z o.o.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli radni: Ewa Czubek, Wiesław Fąfara oraz
Tomasz Scheller. Radni nie dołączyli do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych

przewidzianych do realizacji w budżecie.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w
Kędzierzynie-Koźlu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, wniesienia wkładu
na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2033.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, iż wpłynął projekt uchwał
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania
z zakresu administracji rządowej, który proponuje się wprowadzić do porządku obrad
poprzez głosowanie. Następnie wniósł o poszerzenie porządku obrad o ww. projekt.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król
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NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Proponowany porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych

przewidzianych do realizacji w budżecie.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w
Kędzierzynie-Koźlu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, wniesienia wkładu
na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019
wraz z autopoprawką I.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2033 wraz z autopoprawką I.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez
Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania z zakresu administracji rządowej.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych
przewidzianych do realizacji w budżecie.

Ireneusz Wiśniewski zapytał, czy postępowanie dotyczące plantów miejskich zostało
unieważnione.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że postępowanie zostało
unieważnione, natomiast wszczęto nowe postępowanie w sprawie tej inwestycji.
Poinformował, że zdarzają się sytuacje, że gmina zamierza przeznaczyć określoną
kwotę na dane zadanie, ale później w przetargu okazuje się, że oferty określają kwoty
o wiele wyższe. W związku z tym zdarza się, że gmina unieważnia pierwsze
postępowanie i wszczyna nowe postępowanie.
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Ireneusz Wiśniewski zapytał, czy strona urzędowa planuje zorganizowanie konsultacji
społecznych przed realizacją inwestycji „Zaprojektuj i Wybuduj” dot. plantów
miejskich, aby mieszkańcy mogli wyrazić swoje zdanie w kwestii projektu.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że co do zasady projekt
konsultowany jest z daną radą osiedla.

Przewodniczący komisji o godz. 16:25 powiedział, iż w związku z problemem
dotyczącym transmisji na żywo ogłasza przerwę.

O godz. 16:35 przewodniczący Andrzej Kopeć wznowił obrady.

Fabian Pszon zapytał, ile w ciągu roku średnio znajdowanych jest dzikich wysypisk w
mieście oraz czy jest prowadzony rejestr tych wysypisk.

Zastępca prezydenta przypomniał, iż punkt dotyczy analizy postępowań
przetargowych. Prawdopodobnie strona urzędowa nie prowadzi rejestru dzikich
wysypisk.

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w
Kędzierzynie-Koźlu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, wniesienia wkładu
na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład.

Jacek Król zapytał, dlaczego przeniesiono środek trwały w postaci dokapitalizowania,
a nie umowy urzeczenia. Przy umowie urzeczenia nie pojawiłby się koszt amortyzacji
w rekompensacie. Radny uważa, że w ten sposób gmina traci 700 tys zł. Zapytał, czy
gmina może przejść na umowę urzeczenie.

Kierownik Maciej Barć odpowiedział, że w umowie o dofinansowanie założono
aporty dla pozycji autobusowych, systemów biletowych i tablic informacyjnych.

Jacek Król zapytał, co MZK planuje z częścią usługową.

Kierownik Maciej Barć odpowiedział, że w chwili obecnej zakłada się, iż ta część
będzie wartością po stronie gminy, czyli będzie własnością miasta, a Miejski Zakład
Komunikacyjny będzie operatorem.

Andrzej Kopeć zapytał, ile autobusów spółka MZK zakupiła za własne środki.

Prezes Joanna Kozarska-Kiziak odpowiedziała, że spółka zakupiła autobus marki
Mercedes, solaris Interurbino, Volvo, Urbino miejskie 12 metrowe. W chwili obecnej
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spółka posiada zabezpieczone środki do projektu unijnego na zakup dwóch autobusów
elektrycznych.

Przewodniczący komisji powiedział, że nie ma więcej osób zgłaszających się i poddał
pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle.

Grzegorz Chudomięt zapytał, kto ocenia osiągnięcia nauczycieli np. wychowawczo-
dydaktyczne.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że osiągnięcia nauczycieli ocenia dyrektor danej szkoły.

W związku z brakiem pytań przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt
uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji przewodniczący komisji poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019
wraz z autopoprawką I.

Skarbnik miasta omówiła szczegółowo autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie
zmiany w budżecie miasta na rok 2019 (autopoprawka stanowi załącznik do
niniejszego protokołu).

Andrzej Kopeć zapytał, skąd pojawiły się wolne środki w budżecie.

Skarbnik Joanna Hariasz wyjaśniła, że są to środki, które jeszcze nierozdysponowano
z roku 2018.
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Grzegorz Chudomięt zapytał, z jakiego powodu zwiększono kwotę na remonty
mieszkań gminnych.

Skarbnik Joanna Hariasz wytłumaczyła, iż taki wniosek wpłynął od dyrektora
Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych, który dokonał najpierw dokładnych
analiz.

Grzegorz Chudomięt wyraził swoje niezadowolenie związane z dopłacaniem środków
na remonty mieszkań gminnych. Radny zwrócił uwagę, że środki z czynszów
mieszkań gminnych powinny pojawiać się w budżecie miasta i pokrywać
zapotrzebowania na remonty tych lokali. Niestety gmina dopłaca 6 mln zł, nie biorąc
pod uwagę już pozostałych kwot na remonty, które dopłaca gmina, a więc wszyscy
mieszkańcy miasta składają się na cudze mieszkania.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2033 wraz z autopoprawką I.

W związku z brakiem pytań przewodniczący komisji przeszedł do głosowania.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez
Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania z zakresu administracji rządowej.

O godz. 17:15 przewodniczący komisji ogłosił 10 minutową przerwę, aby członkowie
mogli zapoznać się z ww. projektem uchwały.

Przewodniczący komisji o godz. 17:25 wznowił obrady komisji.

Dominik Szustakiewicz zapytał, ile kosztuje jedno przejście o którym mowa
w projekcie uchwały.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że na drodze gminnej przejście
opiewa na kwotę 60 tys zł, a 50 tys zł na drodze krajowej.

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy strona urzędowa szukała alternatywnych,
tańszych rozwiązań. Radny poinformował, iż uczeń ze Strzelec Opolskich wymyślił
rozwiązanie, gdzie takie przejście opiewa na kwotę 10 tys zł.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że nie słyszał o rozwiązaniu wymyślonym przez
ucznia, więc zapoznają się z nim.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś,
Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały

Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Andrzej Kopacki zapytał, jak w chwili obecnej wygląda sytuacja dotycząca drogi na
ul. Piastowskiej, koło fryzjera.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że zadanie wymaga
odwodnienia, więc to zadanie trzeba uzgodnić z Wodami Polskimi. W chwili obecnej
strona urzędowa kończy przygotowywać dokumentację.

Przewodniczący komisji poinformował, iż następne posiedzenie komisji odbędzie się
dnia 26 sierpnia.

Ad 11.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu, po czym o godz.
17:40 zamknął obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Andrzej Kopeć (-)

Protokołowała Joanna Motyl


